關於投影機使用的安全提示

適用於採用天花板吊頂方式/掛牆方式/白板支架安裝方式使用愛普生投影機的用戶 非常感謝您一直以來對愛普生產品的支持。

安全提示:

如果空氣中過多的油煙附著到投影機的外殼或投影機金屬固定部件上時,可能會導致金屬固定部件周圍的樹脂部分的材料老化。若投影機外殼的樹脂部分遭到破壞,投影機將存在從吊架上掉落的可能。

為了保證投影機使用安全,如果您的投影機在油煙過多或揮發性溶劑/化學物質過多的環境中使用, 且使用了天花板吊架/掛牆架/白板支架等安裝架,請聯絡我們的查詢熱線。

查詢熱線: 2827 8911

我們會不斷努力提高產品質量和管理水平。感謝您的理解與合作。

2019年3月26日 愛普生香港有限公司

Safety guideline for using projector

To customers who use EPSON projector with suspended ceiling mount/wall mount/projector stand Thank you very much for your continuous support for EPSON products.

Safety guideline:

In case that too much oil smoke drifting on the air attach to the housing cover or fixed portion of metal fittings of the projector, it may cause material degradation of the resin part around the fixed portion of metal fittings. If the resin part of the projector casing is damaged, the projector may fell off from ceiling mount kit.

In order to ensure the safe use of the projector, if your projector has been installed with suspended ceiling mount/ wall mount/ projector stand and used in the environment that too much oil smoke or solvent/chemical substance volatilized on the air, please contact to our enquiry hotline.

Enquiry Hotline: 2827 8911

We constantly strive quality improvement and management of our products. We ask for your kind understanding and cooperation.

26th March 2019 Epson Hong Kong Limited